
REFERAT FRA STYREMØTE 
Avdeling Fotball 

Dato 25.05.14 Kl.: 18.30-20.00         Sted: Klubbhuset 

 

 

Tilstede 

Thomas Nordahl Pedersen - Pål Anders Sundli - Monika Lund - 

Øyvind Bakken - Stein Atle Gangås - Torstein Sem (vara) 

Meldt fravær Grethe V. Vullum - Tove Eli Larsson (vara) - Nikki Konstad 

Ikke møtt  

Referent Pål Anders Sundli 

 

 

Sak nr. 

Sak 

Bakgrunn for saken 

 

Vedtak 

20/14 Godkjenning av referat fra siste 

styremøte. 

Referat godkjent. 

21/14 Orienteringer: 

Bakken sender ut smartsms med 

møtereferat til trenere/lagledere 

samtidig som den legges ut på nett. 

Møtebua må ryddes og vaskes. 

Materialforvalter ansvarlig. 

Banesituasjon til vinteren ble 

diskutert. Bekymringsfullt hvis 

undervarme ikke blir klart til da. 

Fotballavdelingen ønsker mer info om 

situasjonen for å kunne forberede 

vintersesongen på en god måte. 

Trenersituasjonen på damelaget ble 

diskutert. God utvikling har gjort at 

flere trenere/mere kompetanse er 

ønskelig. Aktuelle kandidater 

kontaktes. 

Første møte med kretsen i arbeidet 

med å bli kvalitetsklubb holdes onsdag 

28.05.14. 

OIF anlegg holder dugnad på bygging 

av gjerde. Fotball stiller med 20 

personer over 2 kvelder. 

Dugnadskoordinator varsler lagledere. 

Orienteringer tatt til etterretning. 

   



 

  

 

  

  

  

  

 

Leder 

Stein Atle Gangås 

Nestleder 

Thomas Nordahl Pedersen 

 

 

 

Sekretær 

Pål Anders Sundli 

 

 

 

Økonomileder    

Øyvind Bakken 

 

 

 

 

Sportslig leder     Materialforvalter 

Monika Lund     Torstein Sem 

                      


